

December Contest Rules

Prize Details

The prizes are as follows:

Prize Pack 1: Gold Medal Match – 2 tickets

Prize Pack 2: Dec. 31 New Year's Game – USA vs. CAN – 2 tickets

Prize Pack 3: Semifinals – Saturday, Jan. 4, 2025, 3:30 PM ET – 2 tickets

Prize Pack 4: Semifinals – Saturday, Jan. 4, 2025, 7:30 PM ET – 2 tickets

Prize Pack 5: Quarterfinals – Thursday, Jan. 2, 2025, 12:00 PM ET – 2 tickets

Prize Pack 6: Quarterfinals – Thursday, Jan. 2, 2025, 2:30 PM ET – 2 tickets

Prize Pack 7: Quarterfinals – Thursday, Jan. 2, 2025, 5:00 PM ET – 2 tickets

Prize Pack 8: Quarterfinals – Thursday, Jan. 2, 2025, 7:30 PM ET – 2 tickets

Prizes are non-transferable, non-refundable, and cannot be exchanged for cash or other alternatives.

Winners are solely responsible for all other costs associated with accepting and using the tickets.

Prize Eligibility

1. Eligibility

Participants must be legal residents of Canada.

Must be 18 years or older at the time of entry.

Affiliates of the CHL are not eligible to enter.

2. Contest Period

Entries will be accepted from December 11th @ 9 am ET to December 18th at 11:59 PM ET.

Late or incomplete entries will not be considered.

3. How to Enter

Complete the above form.

Limit of one entry per person.

4. Prizing

The prizes are as follows:

Prize Pack 1: Gold Medal Match – 2 tickets

Prize Pack 2: Dec. 31 New Year's Game – USA vs. CAN – 2 tickets

Prize Pack 3: Semifinals – Saturday, Jan. 4, 2025, 3:30 PM ET – 2 tickets

Prize Pack 4: Semifinals – Saturday, Jan. 4, 2025, 7:30 PM ET – 2 tickets

Prize Pack 5: Quarterfinals – Thursday, Jan. 2, 2025, 12:00 PM ET – 2 tickets

Prize Pack 6: Quarterfinals – Thursday, Jan. 2, 2025, 2:30 PM ET – 2 tickets

Prize Pack 7: Quarterfinals – Thursday, Jan. 2, 2025, 5:00 PM ET – 2 tickets

Prize Pack 8: Quarterfinals – Thursday, Jan. 2, 2025, 7:30 PM ET – 2 tickets

Prizes are non-transferable, non-refundable, and cannot be exchanged for cash or other alternatives.

5. Winner Responsibility

Winners are solely responsible for all other costs associated with accepting and using the tickets, including but not limited to:

Travel to and from the event

Hotel and accommodation expenses

Meals, parking, and other incidentals

CHL is not liable for any additional expenses incurred by winners.

6. Winner Selection

Winners will be selected randomly from all eligible entries received during the contest period.

Winners will be notified via email by December 19th.

Winners must respond within 24 hours of notification to claim their prize, or an alternate winner will be selected.

7. General Terms

By entering, participants agree to abide by the official rules and decisions of CHL, which are final and binding.

CHL reserves the right to modify, suspend, or terminate the contest if circumstances beyond its control impact its operation.

8. Publicity

By accepting a prize, winners consent to the use of their name, likeness, and entry for promotional purposes without additional compensation, unless prohibited by law.

9. Liability Release

CHL is not responsible for any lost, stolen, or damaged tickets or for any issues arising from event cancellations or rescheduling.

Winners assume all risks associated with attending the event, including but not limited to travel and event-related incidents.

10. Disputes

The contest is subject to all applicable federal, state, and local laws. Void where prohibited.

11. Contact

For questions or additional information, please contact support@chl.ca.

Détails des prix

Les prix sont les suivants :

Forfait Prix 1 : Match pour la médaille d'or – 2 billets

Forfait Prix 2 : Match du 31 décembre – É.-U. vs. CAN – 2 billets

Forfait Prix 3 : Demi-finales – Samedi 4 janvier 2025, 15h30 (HE) – 2 billets

Forfait Prix 4 : Demi-finales – Samedi 4 janvier 2025, 19h30 (HE) – 2 billets

Forfait Prix 5 : Quarts de finale – Jeudi 2 janvier 2025, 12h00 (HE) – 2 billets

Forfait Prix 6 : Quarts de finale – Jeudi 2 janvier 2025, 14h30 (HE) – 2 billets

Forfait Prix 7 : Quarts de finale – Jeudi 2 janvier 2025, 17h00 (HE) – 2 billets

Forfait Prix 8 : Quarts de finale – Jeudi 2 janvier 2025, 19h30 (HE) – 2 billets

Les prix sont non transférables, non remboursables et ne peuvent pas être échangés contre de l'argent ou d'autres alternatives.

Les gagnants sont responsables de tous les autres frais associés à l'acceptation et à l'utilisation des billets.

Admissibilité des participants

1. Critères d'éligibilité

- Les participants doivent être des résidents légaux du Canada.
- Les participants doivent avoir 18 ans ou plus au moment de la participation.
- Les affiliés de la LCH ne sont pas éligibles pour participer.

2. Période du concours

- Les participations seront acceptées du 11 décembre à 9 h (HE) au 18 décembre à 23 h 59 (HE).
- Les participations tardives ou incomplètes ne seront pas prises en compte.

3. Comment participer

- Remplissez le formulaire ci-dessus.
- Limite d'une participation par personne.

4. Prix

Les prix sont les suivants :

Forfait Prix 1 : Match pour la médaille d'or – 2 billets

Forfait Prix 2 : Match du 31 décembre – É.-U. vs. CAN – 2 billets

Forfait Prix 3 : Demi-finales – Samedi 4 janvier 2025, 15h30 (HE) – 2 billets

Forfait Prix 4 : Demi-finales – Samedi 4 janvier 2025, 19h30 (HE) – 2 billets

Forfait Prix 5 : Quarts de finale – Jeudi 2 janvier 2025, 12h00 (HE) – 2 billets

Forfait Prix 6 : Quarts de finale – Jeudi 2 janvier 2025, 14h30 (HE) – 2 billets

Forfait Prix 7 : Quarts de finale – Jeudi 2 janvier 2025, 17h00 (HE) – 2 billets

Forfait Prix 8 : Quarts de finale – Jeudi 2 janvier 2025, 19h30 (HE) – 2 billets

Les prix sont non transférables, non remboursables et ne peuvent pas être échangés contre de l'argent ou d'autres alternatives.

5. Responsabilité des gagnants

Les gagnants sont seuls responsables de tous les autres frais associés à l'acceptation et à l'utilisation des billets, y compris, mais sans s'y limiter :

- Les frais de transport pour se rendre à l'événement et en revenir
 - Les frais d'hébergement et d'hôtel
 - Les repas, le stationnement et autres dépenses accessoires
 - La LCH n'est pas responsable des frais supplémentaires encourus par les gagnants.
-

6. Sélection des gagnants

Les gagnants seront sélectionnés au hasard parmi toutes les participations éligibles reçues pendant la période du concours.

Les gagnants seront contactés par courriel d'ici le 19 décembre.

Les gagnants devront répondre dans les 24 heures suivant la notification pour réclamer leur prix, sinon un autre gagnant sera sélectionné.

7. Termes généraux

En participant, les participants acceptent de respecter les règles officielles et les décisions de la LCH, qui sont finales et contraignantes.

La LCH se réserve le droit de modifier, suspendre ou annuler le concours si des circonstances indépendantes de sa volonté affectent son fonctionnement.

8. Publicité

En acceptant un prix, les gagnants consentent à ce que leur nom, image et participation soient utilisés à des fins promotionnelles, sans compensation supplémentaire, sauf si la loi en dispose autrement.

9. Décharge de responsabilité

La LCH n'est pas responsable des billets perdus, volés ou endommagés, ni des problèmes découlant de l'annulation ou du report de l'événement.

Les gagnants assument tous les risques associés à la participation à l'événement, y compris, mais sans s'y limiter, les incidents liés au voyage ou à l'événement.

10. Litiges

Le concours est soumis à toutes les lois fédérales, provinciales et locales applicables. Nul là où la loi l'interdit.

11. Contact

Pour toute question ou information supplémentaire, veuillez contacter : support@chl.ca.